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Radny Rady Miasta Kolno
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Burmistrz Kolna

za po6rednictwem

Przewodniczqcego Rady Miasta Kolno
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l.Podczas grudniowych obrad komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta Korno - Burmistrz
zadeklarowar minn' 2e,,pirotuje" rearizaciQ w Kornie inwestycli budowy rinii korejowei, tzw. szprychy
w ramach inwestycji CpK.

Proszq o przybriienie prowadzonych zabieg6w, w tym - czy rozmowy ze sp6rkq cpK dotycza rokarizacji
dworca osobowego i towarowego w Kolnie.

INTERPELACJA

2' Problemy z moderni2acia cieplowni w Kornie, ponownie powodujq konieczno(i wyboru i16der
energii, z plan5w pzekazywanych podczas prac komisji wynika, ze majq bye rearizowane kotty na
zrqbki' Tymczasem niedareko Korna niedawno zrearrzowano budowq rinii gazowej. w okresieprojektowania jednak - w pobri2u Korna nie dopirnowano aby doprowadzono do wykonania tzw sruzyw okolicy Borkowa - umo2riwiaiacych taisze poloienie gazociEgu w Kornie. Taka Sruza istnieje wGnatowie i Rutce skrodzie. czy sp6tka i Miasto biorq poo uwagi ,,poopiecie,, modernizowanei
cieplowni do zjednej z tych,,Sluz,, ? Sq prognozy, ie gazociqgami ma byi tloczony zielony woi6r.
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